
Behandelvoorstel Deltaplan voor het Noorden
(aanbod10.000 woningen)

Portefeuillehouders Douwstra en De Haan

Ambtelijke dienst Ynze Haitsma, Remco Deelstra, Hans Vierstra, Walter Kromhout

Raadsadviseurs Patrick Rijke & Hilde van der Iest

Aanleiding/samenvatting

Tijdens de informatiebijeenkomst op 1 maart jl. over de “Spoorzone: Transformatie Spoordok” is een 
relatie gelegd naar het Deltaplan voor Noord-Nederland in voorbereiding en de mogelijkheid om in dat 
kader in Leeuwarden 10.000 extra woningen te bouwen.
De fractie Gemeentebelangen heeft 5 maart per mail aan de agendacommissie om agendering 
gevraagd en verwijst daarbij naar de deadline uit de motie die de Tweede Kamer heeft aangenomen 
om “de hoofdcontouren van dit deltaplan met de Kamer te delen voor 1 mei 2021.” 
De fractie wil ‘de voor- en nadelen veel beter in kaart’ brengen en wil dat bij de planning voldoende 
ruimte wordt geboden ‘om de burgers te kunnen betrekken en deskundigen te kunnen horen.’ 

Voorstel behandeling 

Informatiebijeenkomst 
(19 april, eerder voorzien voor 7 april; aanbod vanuit college na afstemming met de griffie)
 Tijdens deze bijeenkomst kan duidelijk ontstaan over de status van het ‘aanbod van 10.0000 

extra woningen’ (hoofdcontouren, bouwstenen) en de planningshorizon (2030-2050).
 Op 19 april, voorafgaand aan de bijeenkomst, zijn de “bouwstenen” voor het Deltaplan door de 

betrokken overheden bekendgemaakt.
 Na afloop van de bijeenkomst kan worden besproken hoe en op welke termijn een vervolg kan 

worden gegeven. 

Informatiebijeenkomst 19 april

Tijdens de digitale sessie geven de wethouders Douwstra en De Haan een presentatie en kunnen 
vanuit de ambtelijke dienst aanvullende technische vragen worden beantwoord.
1. Inhoudelijk, met een toelichting op de woningaantallen (bruto, netto, autonoom, extra, locaties, 

‘planning’ e.d.)
2. Procesmatig, met de status en relatie tot Deltaplan, Omgevingsagenda, Omgevingsvisie, 

Spoorzone, e.d.
3. Duidelijkheid over de momenten waarop burgers en raad actief betrokken zijn en worden.

Politieke Dialoog 19 mei 

Aan het eind van de informatiebijeenkomst is gebleken dat de fractie Gemeentebelangen behoefte 
heeft aan een politieke dialoog op afzienbare termijn. 

De fractie wil politieke kanttekeningen plaatsen bij deelname aan het Samenwerkingsverband Noord 
Nederland in brede zin, en in het bijzonder bij het pleidooi voor de Lelylijn in samenhang met het 
aanbod voor extra woningen in de gemeente.


